

**GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5450 .

18 January 1983

Limited Distribution

Original: French/  
français

GREECE - REDUCTION OF PRIOR IMPORT DEPOSITS

The following communication, dated 10 January 1983, has been received from the Permanent Mission of Greece.

I have the honour to inform you that the prior import deposits in force in Greece have been reduced by 25 per cent as of 1 January 1983 in conformity with the Treaty of Accession to the European Communities. This reduction is applied to all contracting parties without discrimination.

After this further reduction of the above-mentioned prior deposits, the rates applicable for each list are as follows:

- F 50-1        17.5 per cent
- F 50-2        5.6 per cent
- F 100-1       35.- per cent
- F 100-2       11.2 per cent

GRECE - REDUCTION DES DEPOTS PREALABLES A L'IMPORTATION

La Mission permanente de la Grèce a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 10 janvier 1983.

J'ai l'honneur de porter à votre connaissance que les dépôts préalables à l'importation exigés en Grèce ont été réduits de 25 pour cent à partir du 1er janvier 1983 conformément au Traité d'adhésion aux Communautés économiques européennes. Cette réduction est appliquée à toutes les parties contractantes sans discrimination.

Après cette nouvelle réduction des dépôts préalables susmentionnés, les taux pour chaque liste sont les suivants:

- F 50-1        17,5 pour cent
- F 50-2        5,6 pour cent
- F 100-1       35 pour cent
- F 100-2       11,2 pour cent